

Gulf International Services
A Qatari Public Shareholding Company
Issued and paid-up capital: QR 1.86 billion
C.R. No: 38200 P.O.Box 3212, Doha-Qatar
Tel: +974 4013 2088 Fax: +974 4013 9750

Email: gis@qp.com.qa Website: www.gis.com.qa

رقم الإشارة: خد/ ٢/ ٢٠٢١ ٢٠٢١ التاريخ: ٢/ ٢/ ٢٠٢١

المحترم،

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة بورصة قطر

تحية طيبة ويعد،،،

شركة الخليج الدولية للخدمات تعلن عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة

تعلن شركة الخليج الدولية للخدمات عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للمساهمين من الأفراد والشركات وذلك لشغل أربعة مقاعد لمدة (٣) ثلاث سنوات (٢٠٢١-٢٠٢)، وذلك اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢١/٢/٣ وحتى نهاية دوام يوم الأحد الموافق ٢٠٢١/٢/١

على السادة المساهمين الراغبين في ترشيح أنفسهم زيارة الموقع الالكتروني لشركة الخليج الدولية للخدمات <u>www.gis.com.qa</u> للحصول على الاستمارة المطلوبة.

تُقبل طلبات الترشيح خلال ساعات الدوام الرسمي (۲۰۲۰ صباحاً – ۲۰۳۰ عصراً) اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق ۲۰۲۱/۲/۱ وحتى نهاية دوام يوم الأحد الموافق ۲۰۲۱/۲/۱ وتُسلم طلبات الترشيح باليد مرفق بها جميع المستندات والاستبيانات المطلوبة بعد ملؤها، وذلك بمبنى قطر للبترول الكائن بمبنى التجارة العالمي - الدور (٤٢) – مكتب رقم (٤٢٠٤).

Gulf International Services announces the opening of nominations for the membership of its Board of Directors

Gulf International Services announces to its shareholders (individuals and companies) the opening of the nomination period for the membership of the Company's Board of Directors for four seats for a term of three (3) years (2021-2024) from Wednesday 03/02/2021 until the end of working hours on Sunday 14/02/2021.

Shareholders wishing to apply for nomination are encouraged to visit GIS website at (www.gis.com.qa) to obtain the required form.

Applications shall be received during the working hours (6:30 am - 2:30 pm) starting Wednesday 03/02/2021 until the end of working hours on Sunday 14/02/2021. Applications shall be submitted by hand accompanied by all completed documents and questionnaires required at Qatar Petroleum Headquarters, World Trade Center, 42nd Floor, Office (4202).



Applications submitted after the date specified above or not meeting the requirements shall be disregarded.

Elections shall take place during the meeting of the Company's Ordinary General Assembly scheduled to be held on Wednesday 10/03/2021 or on any subsequent date should the meeting be postponed, the agenda of which shall be announced in two local daily newspapers at least fifteen (15) days before the meeting. لن تُقبل طلبات الترشيح المقدمة بعد الموعد المحدد أو غير المستوفاة للمستندات المطلوبة.

سيُجرى الانتخاب خلال اجتماع الجمعية العامة العادية اشركة الخليج الدولية للخدمات المقرر عقدها يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢١/٣/١٠ أو في أي تاريخ لاحق سيؤجل إليه الاجتماع، والتي سيتم الإعلان عن بنود جدول أعمالها في صحفيتين محليتين يوميتين قبل موعد انعقادها بخمسة عشر يوماً على الأقل.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

Digitally signed by Mohammed Jaber A. Al Sulatin Date: 2021.02.02
14:17:47 +03'00'

Acar Alexandra Date: 2021.02.02
14:17:47 +03'00'

Acar Alexandra Date: 2021.02.02

14:17:47 +03'00'

Acar Alexandra Date: 2021.02.02

Acar Alexandr

نسخة: - هيئة قطر للأسواق المالية - وزارة التجارة والصناعة



طلب ترشيح لعضوية مجلس الإدارة (أفراد)

الدوحة في: / / 2021

السادة/ شركة الخليج الدولية للخدمات عدد الأسهم:

عناية السيد/ رئيس لجنة الترشيحات والمكافآت المحترم

الدوحة – قطر

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: طلب ترشيح لعضوية مجلس الإدارة

يرجى الإحاطة بأني أرغب في الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة (2021 – 2024)

وأؤكد على توافر جميع شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة في شأني، وذلك على النحو التالى:

- 1. امتلك عدد (....... سهم) من أسهم شركة الخليج الدولية للخدمات.
- 2. لست عضواً في مجلس إدارة أكثر من شركتين مساهمتين مركزهما في دولة قطر، أو رئيساً أو نائباً في أكثر من شركة مساهمة مركزها في دولة قطر، أو عضواً في شركة تزاول أنشطة تجارية مشابهة لأنشطة شركة الخليج الدولية للخدمات أو الشركات التابعة لها.
- 8. لم يسبق صدور أي حكم ضدي بعقوبة جنائية، أو في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة، أو في جريمة من الجرائم المنصوص عليها في المادة (40) من القانون رقم (8) لسنة 2012 بشأن هيئة قطر للأسواق المالية، والمادتين (334) و(335) من قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (11) لسنة 2015.
- 4. لم يسبق صدور أي حكم ضدي بالمنع من مزاولة أي عمل في الجهات الخاضعة لرقابة هيئة قطر للأسواق المالية وفقا لنص المادة (35 فقرة 12) من القانون رقم (8) لسنة 2012 المشار إليه.
- 5. لم يسبق أن صدر ضدي أي حكم بإشهار إفلاسي. (على طالب الترشيح تقديم صورة رسمية معتمدة من الحكم الصادر برد اعتباره في حالة صدور حكم باشهار إفلاسه)
- أتحمل كامل المسؤولية في حالة مخالفة أي من شروط الترشيح سالفة البيان، أو أي نص من نصوص قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (11) لسنة 2015 أو النظام الأساسي لشركة الخليج الدولية للخدمات المتعلقة بشروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

الاسم:

التاريخ:

التوقيع:



استمارة بيانات للمرشح لعضوية مجلس الإدارة

. الاسم:	.1
. الجنسُنة:	.2
. الوظيفة:	.3
. تاريخ ومكان الميلاد:	.4
. المؤهل العلمي والتخصص:	.5
. الخبرات الأخرى:	.6
. الخبرات الأخرَى:	.7
o العنوان الدائم:	
٥ رقم التليفون: ً	
o رقم الجوال:	
٥ البريد الإلكتروني:	
944 - 1	

	استبيان	نعم	لا
8	مسبين هل سبق الحكم عليك بعقوبة جنائية، أو في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة، أو في جريمة من الجرائم	-γω-	
0	لقل شبق الحمام عليك بعقوبه جمالية أو في جريفه لمحمد بالشرك أو الإلمامة أو في جريفه لمن الجبرائم المنطقة المادة (40) من القانون رقم (8) لسنة 2012 بشأن هيئة قطر للأسواق المالية،		
	والمادتين (334) و (335) من القانون رقم (11) لسنة 2015 بإصدار قانون الشركات التجارية؟ الذاكانة بالإدارية بن الذكر التغايم ل		
	(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)		
0	/12 = 12 = 1 = 1 = 1 = 1 = 1 = 1 = 1 = 1		
9	هل سبق منعك من مزاولة أي عمل في الجهات الخاضعة لرقابة الهيئة بموجب المادة (35 فقرة 12)		
	من القانون رقم (8) لسنة 2012 بشأن هيئة قطر للأسواق المالية؟		
	(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)		
10	هل <mark>سبق أن صدرت ضدك أ</mark> حكام جنائية في أي بلد؟		
	(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)		
11	هل سبق أن كنت عضواً في مجلس إدارة أو مدير في أي شركة ألغي ترخيصها أو صدر حكم قضائي		
	. بإفلاسها أو <mark>تصفيتها أو حلها.</mark>		
1	(إُذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)		
12	هل سبق ص <mark>دور حكم ضدك بإشهار إفلاسك،</mark> أو توقفت عن سداد ديونك، أو قمت بإجراء تسوية لجدولة ديون ك؟		
	(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)		
13	هل ترشيح <mark>ك لعضوية مجلس الإدارة أو</mark> تأدية واجباتك في عضوية مجلس الإدارة (عند انتخابك) بتوجيهات أو تعليمات من أي شخص؟		
	(إذاً كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)		



14	هل توجد أي التزامات شخصية أو مهنية أخرى قد تحد أو تعيق من قدرتك على تنفيذ التزاماتك تجاه الشركة ومساهميها تنفيذاً صحيحاً أو تتعارض معها؟	
	(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)	
15	هل يترتب على انتخابك عضوا في مجلس الإدارة أي حالة من حالات تعارض المصالح، بشكل مباشر أو غير مباشرة، مع شركة الخليج الدولية للخدمات أو أي من شركاتها التابعة؟	
	(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)	
16- اذک	كر اسم الشركات التي لك علاقة مباشرة أو غير مباشرة بإدارتها خلال السنوات الخمس الماضية مع ذكر طبيعة ال	علاقة والفترة:
	كر اسم الشركات التي تشارك في عضوية مجلس إدارتها حاليا، أو تشارك أي من الشركات الواردة بإجابة السؤال رق مجلس إدارتها:	م (16) في
18- اذک	كر أسماء الشركات التي تشغل فيها حاليا وظيفة رئيس أو نائب رئيس مجلس الإدارة:	
19- هل	ل أي من الشركات الواردة بإجابة الأسئلة (18:16) أي علاقة من أي نوع مع شركة الخليج الدولية للخدمات؟	
	مى إرفاق نسخة من (أ) السيرة الذاتية، (ب) المؤهلات العلمية للمترشح، (ج) شهادة حسن سيرة وسلوك صادرة ماخلية القطرية.	حديثاً عن
	جميع البيانات <mark>والمعلومات المدونة في هذه الاس</mark> تمارة كاملة وصحيحة ومطابقة للحقيقة، وأتعهد بإخطار شركة ت فوراً بأي تعديل أو تغيير يطرأ على هذه البيانات. 	الخليج الدولية



طلب ترشيح لعضوية مجلس الإدارة

(شرکات)

الدوحة في: / / 2021

السادة/ شركة الخليج الدولية للخدمات عدد الأسهم:

عناية السيد/ رئيس لجنة الترشيحات والمكافآت المحترم

الدوحة – قطر

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: طلب ترشيح لعضوية مجلس الإدارة

وتؤكد الشركة على توافر جميع شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة، وذلك على النحو التالى:

- 2. مرشح الشركة ليس عضواً في مجلس إدارة أكثر من شركتين مساهمتين مركزهما في دولة قطر، أو رئيساً أو نائباً في أكثر من شركة مساهمة مركزها في دولة قطر، أو عضواً في شركة تزاول أنشطة تجارية مشابهة لأنشطة شركة الخليج الدولية للخدمات أو الشركات التابعة لها.
- 8. لم يسبق الحكم على مرشح الشركة بعقوبة جنائية، أو في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة، أو في جريمة من الجرائم المنصوص عليها في المادة (40) من القانون رقم (8) لسنة 2012 بشأن هيئة قطر للأسواق المالية، والمادتين (334) و(335) من قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (11) لسنة 2015.
- 4. لم يسبق الحكم على مرشح الشركة بالمنع من مزاولة أي عمل في الجهات الخاضعة لرقابة هيئة قطر للأسواق المالية وفقا لنص المادة (35 فقرة 12) من القانون رقم (8) لسنة 2012 المشار إليه.
- 5. لم يسبق صدور أ<mark>ي حكم بإشهار إفلاس مرشح الش</mark>ركة. (على الشركة تقديم صورة رسمية معتمدة من الحكم الصادر برد اعتباره في حالة صدور حكم باشهار إفلاسه)
- 6. تتحمل الشركة كامل المسؤولية في حالة مخالفتها لأي من شروط الترشيح سالفة البيان، أو لأي نص من نصوص قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (11) لسنة 2015 أو النظام الأساسي لشركة الخليج الدولية للخدمات المتعلقة بشروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام <mark>والتقدير،،،</mark>

الشركة:

اسم المرشح:

التاريخ:

التوقيع:

ختم الشركة:



استمارة بيانات للشركة المرشحة لعضوية مجلس الإدارة

			اسم الشركة:	.1
			بلد التأسيس:	.2
			تاريخ التأسيس:	.3
			رقم السجل التجاري:	.4
			نشاط الشركة:	.5
			تفاصيل التواصل:	.6
			٥ العنوان الدائم:	
			o رقم التليفون: ٰ	
			٥ رقم الجوال:	
			o البريد الإلكتروني:	
F			- الرياد	1
-	لا	نعم	استبيان	
			هل سبق للشركة أن شاركت بممثل لها في عضوية مجلس إدارة أي شركة ألغي ترخيصها أو صدر حكم	7
-			قضائي بإفلاسها أو تصفيتها أو حلها؟	
			(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)	
			هل سبق للشركة أن توقفت عن سداد ديونها أو دخلت في تسوية لجدولة ديونها او عاجزة عن الوفاء	8
			بأية متطلبات مالية رقابية؟	
			(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)	
				1
			هل سبق للشركة أن صدر ضدها حكم لممارسة نشاط بدوت ترخيص؟	9
			(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)	
			هل توجد أي التزامات شخصية أو مهنية أخرى قد تحد أو تعيق من قدرة المرشح على تنفيذ التزاماته	10
			تجاه الشركة ومساهميها تنفيذاً صحيحاً أو تتعارض معها؟	
			(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل)	
			(O., / O., /	
:	قة والفترة	لبيعة العلا	ر اسم الشركات التي ل <mark>لشركة علاقة مباشرة أو غير مباشر</mark> ة بإدارتها خلال السنوات الخمس الماضية مع ذكر ص	11- اذكر
				<i>-</i>
			ر أسماء أعضاء مجلس إ <mark>دارة الشركة والمديرين التنفيذيين:</mark>	12- ادکر
			ر أسماء الشركات وح <mark>صص المؤسسين الرئيسيين في ا</mark> لشركة:	13- اذكر



تقر شركة
ومطَّابقَة للحقيقة، وتتعهد بإخطار شركة الخليج الدولية للخدمات فوراً بأي تعديل أو تغيير يطراً على هذه البيانات.
رئيس مجلس إدارة الشركة أو المفوض بالتوقيع:
رييس تنبس إداره استوح او المقوص بالموريع.
2. 211
التوقيع:
التاريخ:

يرفق الآتي:

- يرفق السجل التجاري للشركة المُرشحة لعضوية مجلس الإدارة.



شركة الخليج الدولية للخدمات (ش.م.ع.ق.)

إعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة الخليج الدولية للخدمات

يسر مجلس إدارة شركة الخليج الدولية للخدمات أن يعلن عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للمساهمين من الأفراد والشركات وذلك لشغل أربعة مقاعد لمدة (٣) ثلاث سنوات (٢٠٢١–٢٠٢٤).

<u>شروط الترشيح:</u>

- ا– ألا يقل عمر المرشح عن واحد وعشرين عاماً، وأن يكون متمتعاً بالأهلية الكاملة.
- ٦- ألا يكون قد سبق الحكم عليه بعقوبة جنائية، أو في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة، أو في جريمة من الجرائم المنصوص عليها في المادة (٤٠) من القانون رقم (٨) لسنة ٢٠١٢ بشأن هيئة قطر للأسواق المالية، والمادتين (٣٣٤) و(٣٣٥) من قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (١١) لسنة ١٠١٥، أو أن يكون ممنوعا من مزاولة أي عمل في أي جهة من الجهات الخاضعة لرقابة الهيئة وفقا لنص المادة (٣٥ فقرة ١٢) من القانون رقم (٨) لسنة ٢٠١٦ المشار إليه، أو أن يكون قد قضي بإفلاسه، ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
- ٣- أن يكون مالكا لعدد من الأسهم لا يقل عن (......١) مليون سهم من أسهم رأس مال شركة الخليج الدولية للخدمات تخصص لضمان حقوق الشركة والمساهمين والدائنين والغير عن المسؤولية التي قد تقع على أعضاء مجلس الإدارة. ويجب إيداع هذه الأسهم خلال أسبوع من تاريخ بدء العضوية ويستمر ايداعها مع عدم قابليتها للتداول او الرهن او الحجز الى ان تنتهي مدة العضوية ويصدق على ميزانية آخر سنة مالية قام فيها العضو بأعماله. ولن تقبل أوراق الترشيح إذا لم يقدم المرشح الضمان على النحو المشار إليه.
- الا يكون، سواء بصفته الشخصية أو بصفته ممثلاً لأحد الأشخاص الاعتباريين عضواً في مجلس إدارة شركة تزاول أنشطة تجارية مشابهة لأنشطة الشركة أو الشركات التابعة لها.
- ه- ألا يكون، سواء بصفته الشخصية أو بصفته ممثلاً لأحد الأشخاص الاعتباريين عضواً في مجلس إدارة أكثر من شركتين مساهمتين قطريتين.
- آلا يكون، سواء بصفته الشخصية أو بصفته ممثلاً لأحد الأشخاص الاعتباريين رئيساً أو نائباً في مجلس إدارة أكثـر مـن شركة مساهمة قطرية.

<u>المستندات المطلوبة:</u>

أولا: بالنسبة للأفراد:

- ا صورة بيان حديث بملكية الأسهم صادر عن شركة قطر للإيداع المركزى للأوراق المالية لم ينقض عليه أكثر من أسبوع.
 - ٢– صورة البطاقة الشخصية أو صورة جواز السفر.
- ٣- شهادة حسن سيرة وسلوك صادرة حديثاً عن وزارة
 الداخلية القطرية.
- 3– استمارة الترشح ومرفقاتها، مستوفاة لجميع البيانات.

ثانيا: بالنسبة للشركات:

- ا صورة بيان حديث بملكية الأسهم صادر عن شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية لم ينقض عليه أكثر من أسبوع.
 - ٢– صورة من السجل التجاري.
- ٣– استمارة الترشح ومرفقاتها، مستوفاة لجميع البيانات.
- ع- كتاب صادر من الممثل القانوني للشركة ومصدق عليه
 بختمها بتفويض المتقدم للترشيح لعضوية مجلس
 الإدارة باتخاذ جميع إجراءات الترشيح، على أن يوجه هذا
 الكتاب إلى رئيس لجنة الترشيحات والمكافآت لشركة
 الخليج الدولية للخدمات.
- ٥ صورة البطاقة الشخصية أو صورة جواز السفر للمتقدم
 للترشيح ممثلاً عن الشركة.

<u>مــلاحظات :</u>

- على السادة المساهمين الراغبين في ترشيح أنفسهم زيارة الموقع الالكتروني لشركة الخليج الدولية للخدمات www.gis.com.qa للحصول على الاستمارة المطلوبة، أو مراجعة إدارة الشركة وذلك بمبنى قطر للبترول الكائن بمبنى التجارة العالمي – الدور (٤٢) – مكتب رقم (٤٢٠٢) للحصول على الاستمارة.
- تقبل طلبات الترشيح خلال ساعات الـدوام الرسمي (٦:٣٠ صباحا ٢:٣٠ عـصـرا) اعتبارا مـن يـوم الأربـعـاء الموافق الموافق (٢٠٢/٢/٣٠ وحتى نهاية دوام يوم الأحد الموافق (٢٠٢/٢/١٤ وحتى نهاية دوام يوم الأحد الموافق المراد المراد مرفق بها جميع المستندات والاستبيانات المطلوبة بعد ملؤها، وذلك بمبنى قطر للبترول الكائن بمبنى التجارة العالمي الدور (٤٢) مكتب رقم (٤٢٠٢).
- لن تقبل طلبات الترشيح المقدمة بعد الموعد المحدد أو الغير مستوفاة للمستندات المطلوبة.
- سيُجرى الانتخاب خلال جلسة الجمعية العامة العادية لشركة الخليج الدولية للخدمات المقرر عقدها يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢١/٣/١٠ أو في أي تاريخ لاحق سيؤجل إليه الاجتماع، والتي سيتم الإعلان عن بنود جدول أعمالها في صحفيتين محليتين يوميتين قبل موعد انعقادها بخمسة عشر يوماً على الأقل.



Gulf International Services Board of Directors Candidate Application Form (Individual Shareholder)

Date:	/	/2021	Shareholder Nin.:
	n o	f the Nomination and Remuneration Committee	Number of shares:

Subject: Board of Directors Candidate Application Form

I hereby express my interest to be considered for nomination as a candidate for election to GIS Board of Directors for the next term of office (2021 - 2024).

I hereby declare that I meet all nomination requirements as follows:

- 1. I own shares in GIS.
- 2. I am not a member of the Boards of more than two Qatari shareholding companies, not a Chairman or Vice Chairman of more than one shareholding company with their principal offices in the State of Qatar and not a member of the board of directors in a company undertaking business activities similar to GIS or its affiliates.
- 3. I have not been convicted of a criminal penalty or crime involving moral turpitude, dishonesty, or of any of such offenses referred to in Article 40 of Law no. 8 of 2012 of Qatar Financial Markets Authority (QFMA) and in Articles 334 and 335 of Law no. 11 of 2015 promulgating the Commercial Companies Law.
- 4. I have not been prevented from practicing any work in bodies subject to the Authority's jurisdiction under Article 35 (paragraph 12) of Law no. 8 of 2012 of Qatar Financial Markets Authority (QFMA).
- 5. I have not been declared bankrupt. (the applicant must submit an official certified copy of the rehabilitation judgment in case he was declared bankrupt).
- ıe n

6.	I will take full responsibility of failure to observe the above nomination requirements or infringing the provisions of law no. 11 of 2015 promulgating the Commercial Companies Law and those provisions of
	the nomination to the membership of the Board of D <mark>irectors provided for in GIS's Articles of Association</mark>
Kind re	gards,
Name:	
Date:	
Signatu	ire:



Information form for Individual Shareholder

1.	Name:		
2.	Nationality:		
3.	Current position:		
4.	Date and place of birth:		
5.	Educational qualifications and degree:		
6.	Other qualifications:		
7.	Contact details:		
	Permanent address:		
	o Phone number:		
	o Mobile number:		
	o Email address:		
	C Linui dadi ess.		•••••
	Questionnaire	Yes	No
8	Have you ever been convicted of a criminal penalty or crime involving moral		
	turpitude, dishonesty, or of any of such offenses referred to in Article 40 of Law no.		
	8 of 2012 of Qatar Financial Markets Authority (QFMA) and in Articles 334 and 335		
	of Law no. 11 of 2015 promulgating the Commercial Companies Law?		
	(if yes, please provide details)		
9	Have you ever been prevented from practicing any work in bodies subject to the Authority's jurisdiction under Article 35 (paragraph 12) of Law no. 8 of 2012?		
	(if yes, please provide details)	/	
10	Have you ever been sentenced for crimes in any country?		
	(if yes, please provide details)		
11	Have you ever served on the Board or as a manger of a company which has been declined doing business, declared bankrupt or has gone into liquidation or		/
	dissolution?		
	(if yes, please provide details)	1	
12	Have you ever been declared bankrupt or failed to honor your debts or entered into any arrangements with your creditors?		
	(if yes, please provide details)		
	(ii yes, please provide details)		
13	Is your nomination for the Board of Directors or your performance of your		
	obligations as Board member (when elected) under the direction or instruction of		
	any other person?		
	(if yes, please provide details)		



	impede your ability to properly meet your obligations to the Company and its shareholders or conflict with?	
	(if yes, please provide details)	
15	Does your nomination result in any direct or indirect conflict of interest with Gulf International Services and any of its subsidiaries?	
	(if yes, please provide details)	
	ame the companies in which you are directly or indirectly involved at the management le rears, mentioning the nature and period of the work relationship:	evel in the last pas
	lame the companies in which you are currently Board member or in which any of the coanswers to question no. 16 is represented:	ompanies referred
18. Na	ame the companies in which you are currently Board Chairman/Vice Chairman:	
	oes any company listed in your answers to questions (16: 18) maintai <mark>n business relat</mark> national Services?	ionships with Gul
	lease attach a copy of (i) your CV, (ii) academic qualifications and (iii) recent certificated by the Ministry of Interior of the State of Qatar.	e of good conduc
	e undersigned, hereby declare that all the information provided above is complete a rtake to notify GIS as soon as I become aware of any change or amendment to this infor	
Name	e:	
Signat	ture:	
Date:		

Do you have any other personal or professional obligations that may limit or



Company's seal:

Gulf International Services Board of Directors Candidate Application Form (Corporate Body Shareholder)

Date: / /2021	Shareholder Nin.:
Gulf International Services Chairman of the Nomination and Remuneration Committee Doha - Qatar	Number of shares:
Subject: Board of Directors Candidate Application Form	
We,, hereby nominate N	Mr
as our representative to be considered for nomination for election of office (2021 – 2024).	n to GIS Board of Directors for the next term
We hereby declare that we meet all nomination requirements as	follows:
1. We own shares in GIS.	
 We own and a chairman or Vice Chairman of the Bo companies, not a Chairman or Vice Chairman of more principal offices in the State of Qatar and not a membroundertaking business activities similar to GIS or its affiliate The Company's representative has not been convicted of turpitude, dishonesty, or of any of such offenses referred Financial Markets Authority (QFMA) and in Articles 334 and Commercial Companies Law. The Company's representative has not been prevented for the Authority's jurisdiction under Article 35 (paragraph of Markets Authority (QFMA). The Company's representative has not been declared bar certified copy of the rehabilitation judgment in case its representative to obsinfringing the provisions of law no. 11 of 2015 promulgating provisions on the nomination to the membership of the Boof Association. 	than one shareholding company with their per of the board of directors in a company s. If a criminal penalty or crime involving moral to in Article 40 of Law no. 8 of 2012 of Qatar d 335 of Law no. 11 of 2015 promulgating the from practicing any work in bodies subject to 12) of Law no. 8 of 2012 of Qatar Financial elements. (the company must submit an official presentative was declared bankrupt). Herve the above nomination requirements or any the Commercial Companies Law and those
Kind regards,	
Company name:	
Name of candidate:	
Date:	
Signature:	



Information form for the nominating company

1	. Name of the Company:		
2	. Country of Incorporation:		
3	. Date of Incorporation:		
4	Commercial Record No:		•••••
5	. Company's activity:		
6	Contact details:		
	o Permanent address:		
	o Phone number:		•••
	o Mobile number:		
	o Email address:		•••
		ı	
	Questionnaire	Yes	No
7	Has the company ever, through its representative, served on the Board of a company		
	which has been declined doing business, declared bankrupt or has gone into		
	liquidation or dissolution?		
	(if yes, please provide details)		
0	Hes the company over failed to hence its debts entered into any arrangements with		
8	Has the company ever failed to honor its debts, entered into any arrangements with its creditors or was unable to meet any financial or regulatory requirements?		
	(if yes, please provide details)		
	(ii yes, please provide details)		
		. //	
9	Has the company ever been convicted of doing business without license?	Á	
	(if yes, please provide details)		
	(ii yes, pieuse provide details)		
			1
10	Does the candidate have any other personal or professional obligations that may limit		
	or impede his ability to properly meet his obligations to the Company and its		
	shareholders or conflict with?		//
	(if yes, please provide details)		
		- 1	
		- 4	
		- 7	
44 NI			
	ame the companies in which the nominating company is directly or indirectly involved a	t the mai	nagement
level	in the last past five years, mentioning the nature of the re <mark>lationship and the period</mark> :		
12. Li	st names of Board directors and executive managers:		
		••••••	
	······		



13. List names of and shares of company founders:
14. Please attach a copy of the company's candidate's CV and qualifications.
We, the undersigned, hereby declare that all the information provided above is complete and accurate and we undertake to notify GIS as soon as we become aware of any change or amendment to this information.
Name of the Company's Chairman or authorized signatory:
Signature:
Date:
To be enclosed:
- Commercial register of the nominating company.



Gulf International Services Q.P.S.C.

Announcement for opening the nominations for the membership of Gulf International Services' Board of Directors

The Board of Directors of Gulf International Services (GIS) is pleased to announce the opening of the nomination period for the membership of the Board of Directors for shareholders (individuals and companies) for four seats for a term of three (3) years (2021-2024).

Terms of Nomination:

- 1. The candidate shall be not less than 21 years of age and shall have full legal capacity.
- 2. The candidate shall not be convicted of a criminal penalty or crime involving moral turpitude, dishonesty, or of any of such offenses referred to in Article 40 of Law no. 8 of 2012 of Qatar Financial Markets Authority (QFMA) and in Articles 334 and 335 of Law no. 11 of 2015 promulgating the Commercial Companies Law, and shall not be prevented from practicing any work in bodies subject to the Authority's jurisdiction under Article 35 (paragraph 12) of Law no. 8 of 2012 referred to, or has been declared bankrupt, unless he has been rehabilitated.
- 3. The candidate shall own a number of shares not less than one million (1,000,000) shares in GIS. Such shares shall be allocated to guarantee the equities of GIS, shareholders, creditors and third party for the liability that may be on the members of the Board of Directors. These shares shall be deposited within one week as of the date of the commencement of membership and shall remain in deposit and not subject to trading, pledge or attachment until the membership term comes to an end and the financial statements of the last financial year in which the director discharged his duties are approved. If the candidate fails to submit the guarantee as mentioned above, nomination papers will not be accepted.
- 4. The candidate, whether in his personal capacity or as a representative of one of the legal persons, shall not be a member of the board of directors in a company undertaking business activities similar to GIS or its affiliates.
- 5. The candidate, whether in his personal capacity or as a representative of one of the legal persons, shall not be a member of the Boards of more than two Qatari shareholding companies.
- 6. The candidate, whether in his personal capacity or as a representative of one of the legal persons, shall not be a Chairman or Vice Chairman of more than one Qatari shareholding company.

Required Documents:

First: For Individuals:

- 1. A copy of the shares ownership updated statement issued from Qatar Central Securities Depository not exceeding one (1) week from the date of issuance.
- 2. A copy of Qatari ID or a copy of passport.
- 3. A recent certificate of good conduct issued by the Ministry of Interior of the State of Qatar.
- A filled-out application form accompanied by the required nomination documents, completed with all the necessary information.

Second: For Companies:

- A copy of the shares ownership updated statement issued from Qatar Central Securities Depository not exceeding one (1) week from the date of issuance.
- 2. A copy of the commercial register.
- 3. A filled-out application form accompanied by the required nomination documents, completed with all the necessary information.
- 4. A letter from the company's legal representative, stamped by company's seal, authorizing the candidate to take all the necessary steps for the nomination. Such letter shall be served to the Chairman of GIS Nomination and Remuneration Committee.
- 5. A copy of Qatari ID or a copy of passport of the candidate as a representative of the company.

Notes:

- Shareholders wishing to apply for nomination are encouraged to visit the website of GIS at (www. gis.com.qa) to obtain the required form, or to visit the Secretariat of the Board of Directors at Qatar Petroleum Headquarters, World Trade Center, 42nd Floor, Office (4202) to obtain the required form
- Applications shall be received during the working hours (6:30 am - 2:30 pm) starting Wednesday 03/02/2021 until the end of working hours on Sunday 14/02/2021. Applications shall be submitted by hand accompanied by all completed documents and questionnaires required at Qatar Petroleum Headquarters, World Trade Center, 42nd Floor, Office (4202).
- Applications submitted after the date specified above or not meeting the requirements shall be disregarded.
- Elections shall take place during the meeting of the Company's Ordinary General Assembly scheduled to be held on Wednesday 10/03/2021 or on any subsequent date should the meeting be postponed, the agenda of which shall be announced in two local daily newspapers at least fifteen (15) days before the meeting.

For more information, please visit www.gis.com.qa or email us at: gis@qp.com.qa